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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 3/2022 

Datum konání: 24. 3. 2022 

Místo konání: Terén, malá zasedací místnost MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

Ing. František Svoboda – vedoucí sekce zeleň, TS Kyjov 

Mgr. Markéta Pírková – vedoucí OM, MÚ Kyjov 

 

 

Zapisovatel: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.00 – 17.30  

 

Program jednání: 

1. Obhlídka – stromy u domu č.p. 1186/7 na sídl. Zahradní, městský stadion, městský park   

2. Adaptační opatření  

3. Obnova značení naučné stezky 

4. Kontrola úkolů 

5. Kácení dřevin 

6. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

1. Obhlídka – stromy u domu č.p. 1186/7 na sídl. Zahradní, městský stadion, městský 

park 

 

 Stromy u domu č.p. 1186/7 na sídl. Zahradní 

Na základě Žádosti o provedení úprav přerostlých stromů v blízkosti bytového domu Zahradní 

1186/7, 1187/8, Kyjov, jenž byla doručena městu Kyjovu výborem SVJ uvedených domů, 

provedla komise obhlídku předmětných stromů. Na základě provedeného posouzení stromů 

bylo se zástupci SVJ dohodnuto, že bude proveden ořez, zejména kolizních větví, které při 

větrném počasí zasahují do fasády, popř. oken domů. Dále bylo dohodnuta úprava (ořez) 

vybraných keřových skupin, které jsou přerostlé a zasahují do oken v přízemí domů. Rovněž 

bude pokácen suchý ořešák, jenž vyrůstá mezi Kyjovkou a parkovištěm a jehož padající suché 

větve mohou způsobit škodu na parkujících vozidlech.    
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 Městský stadion 

V souvislosti s podnětem Ing. Kudláče byla provedena obhlídka lokality na městském 

stadionu, kde by bylo vhodné provést výsadbu květin, pozemek je nutno před výsadbou 

upravit.  

 

 Městský park 

Komise dále provedla obhlídku v městském parku v souvislosti s provedenou další etapou 

úpravy vybraných keřových skupin dle návrhu Ing. Lattenberga. Ing. Berka vyslovil pochvalu 

TS Kyjov za umístění kmene pokáceného javoru z koupaliště v JV rohu parku. 

Současně zde byla představena Ing. Blažkem žádost paní Judasové ze společnosti 

BioKrálovna o odstranění keříků v prostoru za chodníkem naproti dřevěného pódia (plocha 

cca 10 m2). Důvodem odstranění keříků je, že při sezení na trávníku diváci špatně vidí na 

pódium, na kterém probíhají kulturní pořady. Proti tomuto zásahu nemá komise námitek. 

 

Na závěr se komise shodla, že případné další úpravy spočívající v odstraňování keřových 

skupin, budou realizovány až v souvislosti s celkovou obnovou parku prováděnou v rámci 

revitalizace toku Kyjovky v tomto úseku.    

 

 

2. Adaptační opatření  

Ing. Berka informoval, že v souvislosti s obnovením cesty „Brněnky“ proběhlo na MÚ Kyjov  

jednání ve věci předmětných pozemků. Na tomto jednání bylo s pachtýřem dohodnuto, že 

pacht  bude ukončen od 1.10.2022.  

 

 

3. Obnova značení naučné stezky 

Ing. Berka seznámil komisi s dosavadním průběhem realizace projektu. V současné době je 

odborem rozvoje města vypsáno výběrové řízení na zhotovitele této akce. 

 

 

4. Kontrola úkolů 

 

 Revitalizace parků 

Projednání této problematiky v komisi výstavby a urbanismu – Mgr. Bednaříková sdělila, že 

komise VU neměla od posledního jednání KŽP prozatím jednání.  

 

 Revitalizace Kyjovky 

Ing. Berka informoval komisi, že v průběhu měsíce dubna se na Povodí Moravy uskuteční 

úvodní informativní jednání, na kterém budou projednány jednotlivé aspekty vzájemné 

spolupráce. Za město Kyjov se jednání zúčastní Ing. Berka, Mgr. Bednaříková, Mgr. Pírková, 

pan Pekárek a Mgr. Veverková. Povodí Moravy bude zastoupeno panem Veselým a paní 

Jelínkovou.   
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 VKP V Podsedkách 

Pastva ovcí prozatím zahájena nebyla. Mgr. Pírková sdělila, že průchodnost cesty je 

bezproblémová – byla vypůjčitelem vysečena. 

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Úkol trvá. Mgr. Veverková osloví skauty k předložení návrhů polepů. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Úkol trvá. 

 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Po ověření možnosti provedení exkurze byla komise Ing. Blažkem informována, že exkurze je 

možná, podmínky nutno předem projednat. Byl navržen termín 9.6. od 14.00 hod. pro skupinu 

15ti účastníků.    

 

 Problematika odchytu holubů 

Dle sdělení TS bylo od listopadu 2021 k dnešnímu dni odchyceno cca 250 ks holubů. Odchyt 

byl prozatím ukončen a bude obnoven opět na podzim. 

  

 

5. Kácení dřevin 

 

Ing. Blažek zaslal členům komise k vyjádření před jednáním komise podnět na kácení jerlínu 

na sídlišti U Vodojemu. Jedná se o strom v havarijním stavu, kácení stromu bylo projednáno 

s odborem životního prostředí MÚ Kyjov.  

Komise nemá námitky proti kácení uvedeného stromu. 

 

 

6. Různé 

 

Ing. Kudláč 

 informoval komisi o návštěvě Ing. Jana Zámečníka, náměstka hejtmana JMK, a to 

v souvislosti s projektem JMK na využití důlních vod. V rámci tohoto projektu by mohl 

být realizován zkušební vrt v městském parku. K tomuto tématu byla vedena diskuse, 

další jednání proběhne 1. 4. na úřadě JMK.  

 upozornil na provedení náhradní výsadby v místě, kde bylo provedeno kácení stromů 

v souvislosti s usazením nové vodoměrné šachty pro koupaliště (břeh Kyjovky na sídl. 

Zahradní).  

 

Mgr. Pírková 

 podala informace o jednání se společností ZEMSPOL ve věci dalšího postupu 

zemědělských prací na Vodičkově louce. Komise byla seznámena s finančními náklady na 

provedení osevu travní směsí vyčíslených společností ZEMSPOL (osivo, setí, válení atd.).  
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Ing. Blažek 

 informoval o provedeném odborném arboristickém ošetření lip na ul. Kollárova, 

 informace o akci Alej života 2022: stromy budou letos vysazovány podél části nového 

propoje cyklostezky v Boršově od altánku směrem k podjezdu pod železniční tratí, k 

výsadbě jsou navrhovány třešně. Komise vyslovila souhlas. 

 

Mgr. Lungová 

 problematika nové výsadby stromů po provedené rekonstrukci ul. Vrchlického, požádala o 

předložení osazovacího plánu na KŽP. 

 

Ing. Berka 

Prezentoval komisi příspěvky na jednání KŽP zaslané Mgr. Veverkovou: 

 pozvání pana Tomáše Pjeviče jako hosta na další jednání KŽP - představení možností 

využití starých map, z pohledu KŽP může být využitelné jako zdroj informací pro 

revitalizaci Kyjovky a komplexní pozemkové úpravy, také se dá ze starých záznamů a 

map připravit velmi zajímavá informační tabule pro potřeby obnovované naučné stezky, 

 prostranství před školou v Bohuslavicích - umístit k nově vysazeným lipám závlahové 

vaky, žádost o výsev Úprkovy luční směsi do trojúhelníkového záhonu mezi školou a 

Kyjovkou - prostor byl na podzim 2x ošetřen totálním herbicidem a čeká na výsev, na 

příštím jednání KŽP představí vývoj návrhů úpravy prostranství před školou. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:  

 

5/2022 – komise doporučuje radě města realizaci obnovy cesty „Brněnky“ ve spolupráci 

s obcemi Ostrovánky a Bukovany.  

 

6/2022 – komise doporučuje radě města dle projednání (bez usnesení) na RM dne 14.3.2022 

přijmout na odbor majetku MÚ Kyjov pracovníka na částečný úvazek (0,4) za účelem 

zintenzivnění prací a činností souvisejících s provedením komplexních pozemkových úprav 

na kyjovských katastrech.  

  

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

Termín dalšího jednání:  12. 5. 2022 v 16.00 hod.    

  

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


